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PROTOKÓŁ XXXVII/2013 

 

z sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 25 czerwca 2013 roku w sali narad Urzędu Miasta i Gminy w 

Działoszycach. 

 

Sesja rozpoczęła się o godzinie 9.00. 

 

Na stan 15 radnych w sesji uczestniczyło 15 radnych. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

1. Pan Zdzisław Leks – Burmistrz Miasta i Gminy 

2. Pani Krystyna Ciszek – Sekretarz Miasta i Gminy 

3. Pani Krystyna Konderak– Skarbnik Urzędu Miasta i Gminy 

4. Pani Barbara Wojewoda – Kierownik Miejsko - Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

5. Pani Grażyna Wojtaś – pracownik Urzędu Miasta i Gminy 

6. Pan Marcin Leszczyński -  pracownik Urzędu Miasta i Gminy 

7. Pan Paweł Kamiński - Dyrektor Miejsko- Gminnego Centrum Kultury  w Działoszycach. 

oraz przewodniczący jednostek pomocniczych, których lista obecności stanowi załącznik nr 2 do 

niniejszego protokołu. 

 

Do pkt. 1-go 

Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum radnych. 

Sesja rozpoczęła się o godzinie 9.00. 

  

 Otwarcia sesji Rady Miejskiej dokonał Przewodniczący Rady Pan Zygmunt Saracki . 

Stwierdził, że w sesji bierze udział 15 radnych i Rada jest uprawniona do podejmowania 

prawomocnych uchwał i wniosków. 

 

Do pkt 2-go 

Uchwalenie porządku dziennego obrad . 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum radnych. 
2. Uchwalenie porządku dziennego obrad. 
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3. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia:  
- 22 maja 2013 roku 

4. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy za okres międzysesyjny. 
5. Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta i Gminy 
Działoszyce na lata 2013-2016. 

a) dyskusja, 
b) podjęcie uchwały. 

6. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta i Gminy na 2013 r. oraz wprowadzeniu 
zmian w uchwale w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Działoszyce na 2013 rok. 

a) dyskusja,   
b) podjęcie uchwały.  

7. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2012 rok Miejsko - 
Gminnego Centrum Kultury w Działoszycach. 

a) dyskusja, 
b) podjęcie uchwały 

8. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2012 rok Gminnego 
Ośrodka Zdrowia w Działoszycach. 

a) dyskusja, 
b) podjęcie uchwały. 

9. Rozpatrzenie:  
a) Sprawozdania z wykonania budżetu Miasta i Gminy Działoszyce za 2012 rok, 
b) Sprawozdania finansowego Miasta i Gminy Działoszyce za 2012 rok, 
c) Opinii Składu Orzekającego Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach z 
dnia 23.04.2013 roku o sprawozdaniu z wykonania budżetu Miasta i Gminy Działoszyce za 
2012 rok, 

 d) Informacji o stanie mienia komunalnego Miasta i Gminy Działoszyce, 
e) Wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Działoszycach z dnia 5 czerwca 2013  
roku w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy Działoszyce absolutorium z tytułu 
wykonania budżetu gminy za 2012 rok, 
f) Opinii Składu Orzekającego Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach w 
przedmiocie wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Działoszycach w sprawie 
absolutorium dla Burmistrza Miasta i Gminy Działoszyce z tytułu wykonania budżetu za 
2012 rok z dnia 10 czerwca 2013 roku. 

10. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z 
wykonania budżetu Miasta i Gminy Działoszyce za 2012 rok. 

a) dyskusja, 
b) podjęcie uchwały 

11. Projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium dla Burmistrza Miasta i Gminy 
Działoszyce. 

a) dyskusja 
b) podjęcie uchwały. 

12. Sprawozdanie z wykonania zadań z zakresu pomocy społecznej za 2012 rok. 
a) dyskusja, 
b) przyjęcie informacji. 

13. Informacja z realizacji „ Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych i przeciwdziałania narkomanii” za 2012 rok. 

a) dyskusja, 
b) przyjęcie informacji. 

14. Sprawozdania z działalności stałych Komisji Rady Miejskiej oraz Komisji Rewizyjnej za 2012 
rok. 
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a) przyjęcie informacji. 
15. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planów stałych Komisji Rady Miejskiej oraz planu 
pracy Komisji Rewizyjnej na 2013 rok. 

a) dyskusja, 
8. b) podjęcie uchwały. 

16. Interpelacje i zapytania radnych. 
17. Odpowiedzi na zapytania. 
18. Sprawy rożne. 
19. Zakończenie obrad sesji. 
 
 Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił zaproponowany porządek obrad sesji i zapytał, 

czy radni mają uwagi do przedstawionego porządku. 

 W związku z brakiem uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie porządek obrad 

sesji . 

  Porządek obrad sesji został przyjęty jednogłośnie / ''za'' – 15, ''przeciw'' – 0, 

''wstrzymał się od głosu'' – 0/ i przystąpił do następnego punktu porządku obrad. 

 

Do pkt 3 

Przyjęcie protokołu z  sesji. 

 

 Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Zygmunt Saracki poinformował Wysoką Radę, że w 

dniu 25 czerwca 2013 roku wpłynął wniosek Pana radnego Andrzeja Kołpaka w sprawie dokonania 

sprostowania w protokole  z sesji z dnia 22 maja  2013 roku, który stanowi załącznik Nr 3  do 

protokołu. 

 Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił się do radnego Andrzeja Kołpaka o przedstawienie 

treści wniosku.  

 

 Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie wniosek Pana radnego  Andrzeja 

Kołpaka  w sprawie wprowadzenia zmian do protokołu z 22 maja 2013 roku. W wyniku głosowania 

wniosek  został przyjęty /  za'' 15, ''przeciw'' – 0, ''wstrzymał się od głosu'' – 0/. 

  

 Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie protokół z sesji Rady Miejskiej              

z dnia 22 maja 2013 r. Protokół został przyjęty większością głosów 

 / ''za'' – 12, ''przeciw'' – 0, ''wstrzymał się od głosu'' -3 . 

 

  Wyjaśnienie do drugiej części wniosku Pana radnego Andrzeja Kołpaka dotyczącego 

dokonania  sprostowania w protokole  z sesji z dnia 22 maja  2013 roku udzieliła  Sekretarz Miasta i 
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Gminy Działoszyce – Pani Krystyna Ciszek – poinformowała, że zmiany jakich dokonamy w 

protokole z dnia 22 maja 2013 roku będą uwzględnione w protokole z obecnej sesji, nie można 

dokonać zmian w  podpisanym i ogłoszonym już protokole. Nie można dokonywać zmian bez 

przejęcia ewentualnych poprawek przez Radę, takie są przepisy prawa. 

 

 

Do pkt. 4 

Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy za okres międzysesyjny. 

 

   W okresie międzysesyjnym Burmistrz wydał zarządzenia, które przedstawił i szczegółowo 

omówił. 

  Burmistrz poinformował, że inwestycje, które zostały zaplanowane w wieloletniej prognozie 

finansowej na lata 2013-2016 ,  zostaną ukończone do końca 2014 roku. Modernizacja drogi 

wojewódzkiej na terenie miasta Działoszyce w takim zakresie w jakim  został wykonany projekt 

będzie rozpoczęty już w tym roku.  

 

Do pkt. 5  

 Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta i Gminy 

Działoszyce na lata 2013-2016., przedstawiła i omówiła Krystyna Konderak - Skarbnik  Miasta i 

Gminy Działoszyce. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. 

 Pan radny Andrzej Kołpak – kiedy zostanie zakończona   rewitalizacja miasta Działoszyce? 

 Odpowiedzi udzielił Pan Burmistrz Miasta i Gminy Działoszyce – wszystkie inwestycje, 

które zostały rozpoczęte na terenie Gminy Działoszyce, a także w samym mieście zostaną 

ukończona do 2014 roku. 

  

 W związku z brakiem  dalszych  uwag Przewodniczący Rady Miejskiej Zygmunt Saracki 

odczytał projekt uchwały i poddał go pod głosowanie.  

 W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie  / ‘’za’’ – 15, ‘’przeciw’’ – 

0, ‘’wstrzymał się'' – 0/ 

 

Do pkt 6 

 Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta i Gminy na 2013r. oraz wprowadzeniu 
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zmian w uchwale w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy na rok 2012 rok  -przedstawiła i 

omówiła Krystyna Konderak - Skarbnik  Miasta i Gminy Działoszyce. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. 

  

 W związku z brakiem  uwag Przewodniczący Rady Miejskiej Zygmunt Saracki odczytał 

projekt uchwały i poddał go pod głosowanie.  

 W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie  / ‘’za’’ – 15, ‘’przeciw’’ – 

0, ‘’wstrzymał się'' – 0/ 

 

Do pkt 7 

 Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2012 rok Miejsko - 

Gminnego Centrum Kultury w Działoszycach - przedstawiła i omówiła Krystyna Konderak - 

Skarbnik  Miasta i Gminy Działoszyce. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. 

  

 W związku z brakiem  uwag Przewodniczący Rady Miejskiej Zygmunt Saracki odczytał 

projekt uchwały i poddał go pod głosowanie.  

 W wyniku głosowania uchwała została przyjęta większością głosów  / ‘’za’’ – 15, 

‘’przeciw’’ – 0, ‘’wstrzymał si ę'' – 0/ 

 

 

Do pkt 8 

 Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2012 rok 

Gminnego Ośrodka Zdrowia w Działoszycach. - przedstawiła i omówiła Krystyna Konderak - 

Skarbnik  Miasta i Gminy Działoszyce. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. 

  

 W związku z brakiem  uwag Przewodniczący Rady Miejskiej Zygmunt Saracki odczytał 

projekt uchwały i poddał go pod głosowanie.  

 W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie  / ‘’za’’ – 15, ‘’przeciw’’ – 

0, ‘’wstrzymał się'' – 0/ 
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Do pkt 9 

a)  Sprawozdania z wykonania budżetu Miasta i Gminy Działoszyce za 2012 rok - przedstawiła i 

omówiła Krystyna Konderak - Skarbnik  Miasta i Gminy Działoszyce. 

b) Sprawozdanie finansowe  Miasta i Gminy Działoszyce za 2012 rok - przedstawiła i omówiła 

Krystyna Konderak - Skarbnik  Miasta i Gminy Działoszyce. 

c) Pani Krystyna Konderak – Skarbnik MiG przedstawiła opinię składu orzekającego Kolegium 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach  z dnia 23 kwietnia 2013 roku o sprawozdaniu o  z 

wykonania budżetu gminy za 2012 rok. 

d) Informację  o stanie mienia komunalnego Miasta i Gminy Działoszyce – przedstawił i omówił 

Pan Marcin Leszczyński – pracownik Miasta i Gminy Działoszyce 

e) Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Pan Jan Banaszek  przedstawił wniosek Komisji 

Rewizyjnej z dnia 5 czerwca  2013 roku w sprawie udzielenia absolutorium z tytułu wykonania 

budżetu gminy za 2012 rok dla Burmistrza Miasta i Gminy w Działoszycach. 

f)  Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Pan Jan Banaszek  przedstawił  Opinię Składu 

Orzekającego Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach z dnia 10 czerwca 2013 roku 

w przedmiocie wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Działoszycach w sprawie 

absolutorium dla Burmistrza Miasta i Gminy Działoszyce z tytułu wykonania budżetu za 2012 rok.  

 

Do pkt 10 

 Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta i Gminy Działoszyce za 2012 rok,- przedstawiła           

i omówiła Krystyna Konderak - Skarbnik  Miasta i Gminy Działoszyce. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję 

 W dyskusji nad sprawozdaniem finansowym z wykonania budżetu Miasta i Gminy 

Działoszyce za 2012 rok,  głos zabrali Pan radny Krzysztof Grądek oraz Pan Andrzej Kołpak  

Odpowiedzi udzielił Pan Burmistrz Miasta  i Gminy Działoszyce Zdzisław Leks -   

− należności wobec gminy– dla urzędu najważniejszą informacją jest to co zostało przedstawione 

przez Komisje Rewizyjną, jak wynika z opinii Komisji na wszystkie należności zostały 

wystawione upomnienia i tytuły wykonawcze oraz zabezpieczenia tych należności na hipotece i 

przez takie decyzje to należy ocenić działanie urzędu. 

− budowa wodociągu- jeśli ktoś śledził działania od podjęcia uchwały przez Radę, następnie 

projekt ,wniosek do Urzędu Marszałkowskiego o środki zewnętrzne, który jest analizowany i 
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następnie jest podjęta decyzja. Gmina Działoszyce  znalazła  się na liście Gmin w których 

należy wykonać wodociągi, ale nie na pierwszym miejscu . Otrzymaliśmy już pieniądze na 

wodociąg i zawarliśmy umowę z Marszałkiem na budowę, ale nie jest to kwestia kilku tygodni 

tylko wszystkie czynności związane z budową wodociągu zajmują około 2 lat.  Szczotkowice są 

realizowane w ramach Funduszu Spójności, a nie w ramach Programu Rozwoju Obszarów 

Wiejskich. 

− droga w Dziekanowicach – otrzymaliśmy informacje z Świętokrzyskiego Urzędu 

Wojewódzkiego z propozycją wykonania drogi jeszcze do zimy ze 100% dofinansowaniem  i na 

podjecie decyzji dostaliśmy jedną godzinę. Musieliśmy wybrać drogi do remontu i wybraliśmy 

Dziekanowice mając świadomość, że tam robiona była kanalizacja.  

− obrona cywilna -  w ubiegłym roku nie było żadnej akcji ratowniczej takiej jak w maju br. 

Pieniądze te są przeznaczone na worki, piasek itp. W 2012 roku nie było w tym kierunku 

wydatków natomiast już w 2013 r. wydatkowano środki finansowe z uwagi na powódź jaka 

nawiedziła Gminę  w  dniu 7 maja br. 

− delegacje służbowe – urząd nie posiada samochodu służbowego, ale należy się zastanowić co 

jest bardziej korzystniejsze: koszty zakupu  samochodu służbowego i zatrudnienia kierowcy czy  

też sytuacja jaka jest teraz.  

 

 W związku z brakiem  dalszych uwag Przewodniczący Rady Miejskiej Zygmunt Saracki 

odczytał projekt uchwały i poddał go pod głosowanie.  

 W wyniku głosowania uchwała została przyjęta większością głosów  / ‘’za’’ – 12, 

‘’przeciw’’ – 0, ‘’wstrzymał si ę'' – 3/ 

 

Do pkt 11 

 Projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium dla Burmistrza Miasta i Gminy 

Działoszyce. 

 

 Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. 

   

 W związku z brakiem  uwag Przewodniczący Rady Miejskiej Zygmunt Saracki odczytał projekt 

uchwały i poddał go pod głosowanie.  

 W wyniku głosowania uchwała została przyjęta większością głosów  / ‘’za’’ – 12, 

‘’przeciw’’ – 0, ‘’wstrzymał si ę'' – 3/ 
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Do pkt 12 

 Sprawozdanie z wykonania zadań z zakresu pomocy społecznej za 2012 rok – przedstawiła i 

omówiła Pani Barbara Wojewoda – Kierownik M-G Ośrodka Pomocy Społecznej. 

 

 Pan radny Stanisław Woźniak – czy MGOPS udzielił w swoim zakresie pomocy osoba 

poszkodowanym w powodzi z 7 maja br.? 

 Odpowiedzi udzieliła Pani Barbara Wojewoda – Kierownik MGOPS w Działoszycach – 

jednej rodzinie zostały przydzielone pieniądze na zakup odzieży oraz podręczników szkolnych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. 

  

 W związku z brakiem  dalszej dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Zygmunt Saracki  

poddał  pod głosowanie sprawozdanie .  

 W wyniku glosowania sprawozdanie  zostało przyjęte jednogłośnie / ‘’za’’ – 15, 

‘’przeciw’’ – 0, ‘’wstrzymał si ę od głosu’ ’ –0/. 

 

 Do pkt 13 

 Informację z realizacji „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych i przeciwdziałania narkomanii” za 2012 rok. przedstawiła i omówiła Pani Grażyna 

Wojtaś - pracownik UMiG. 

 

 Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. 

  

 W związku z brakiem  dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Zygmunt Saracki  poddał  

pod głosowanie informację.  

W wyniku glosowania informacja została przyjęta jednogłośnie / ‘’za’’ – 15, ‘’przeciw’’ 

– 0, ‘’wstrzymał się od głosu’ ’ –0/. 

 

Do pkt 14 

Sprawozdania z działalności stałych Komisji Rady Miejskiej oraz Komisji Rewizyjnej za 

2012  rok przedstawili przewodniczący poszczególnych komisji: 

-     Jan Banaszek – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, 

-     Jolanta Banaszek – Przewodnicząca  Komisji Finansów i Spraw Obywatelskich, 
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− Andrzej Kołpak - Przewodniczący Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu, 

− Józef Wójcik – Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony  Środowiska. 

 

 Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. 

  

 W związku z brakiem  dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Zygmunt Saracki  poddał  

pod głosowanie sprawozdania.  

W wyniku głosowania, sprawozdania poszczególnych Komisji  zostały przyjęte 

jednogłośnie / ‘’za’’ – 15, ‘’przeciw’’ – 0, ‘’wstrzymał si ę od głosu’ ’ –0/. 

 

 

Do pkt 15 

 Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planów stałych Komisji Rady Miejskiej oraz 

planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2013 rok przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. 

  

 W związku z brakiem  dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Zygmunt Saracki odczytał 

projekt uchwały i poddał go pod głosowanie.  

W wyniku glosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie  / ‘’za’’ – 15, ‘’przeciw’’ – 

0, ‘’wstrzymał się od głosu’ ’ – 0/ 

 

Do pkt 16 

Interpelacje i zapytania radnych. 

 Pan radny Stanisław Juszczyk – wniosek w sprawie poprawy przejezdności dróg gminnych 

oraz dostarczenie na nie kamienia. 

 Pan radny Krzysztof Grądek – wniosek w sprawie uregulowania oświetlenia ulicznego w 

mieście Działoszyce oraz czy będą wymieniane okna w pozostałych budynkach komunalnych tak 

jak w budynku na ul. PL. Partyzantów? 

 Pan radny Andrzej Kołpak – wniosek o wykonanie odwodnienia na wysokości ulicy 

Pińczowskiej w trakcie jej remontu, 

− dotyczy wykonania parkinu na placu targowym przy ul. Ogrodowej, tak aby plac targowy w dni 

wolne od handlu mógł funkcjonować jako parking, 

− wniosek o poprawę stanu hydrantów na terenie Gminy Działoszyce 
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  Pan radny Marek Kasprzyk – w swojej wypowiedzi odniósł się do problemu śmieci, a 

mianowicie popiołu, czy mieszkańcy maja go sami dowozić do punktu zbiorczego, oraz  drogi 

wojewódzkiej, której budowa ma się rozpocząć już w tym roku czy istnieje możliwość wymiany 

wodociągu oraz oświetlenia? 

Pan radny Edward Helak – wniosek w sprawie remontów dróg gminnych. 

 

 Do pkt 17 

Odpowiedzi na zapytania. 

 

 Odpowiedzi na w/w  pytania udzielił Pan Burmistrz Zdzisław Leks -  drogi dojazdowe do 

pól i modernizacja dróg gminnych jest wykonywana  na bieżąco jak tylko pogoda nam pozwala. 

Najważniejsze jest to aby te drogi zostały wyremontowane na żniwa i tak tez się stanie. 

− w sprawie oświetlenia poinformujemy firmę, która zajmuje się na terenie Gminy jej 

konserwacją aby zajęła się tym problemem. Odnośnie wymiany okien w budynkach 

komunalnych to na dzień dzisiejszy nie planujemy dalszej ich wymiany. 

− odnośnie odwodnienia na drodze powiatowej, to skierujemy pismo do Starostwa aby 

uwzględnili w budowie tej drogi również wykonanie odwodnienia, jeśli natomiast chodzi o 

drogę wojewódzka uwzględniona jest w projekcie wymiana sieci wodociągowej 

− w sprawie zorganizowania na placu targowym parkingu- miejsce placu targowego nie może 

spełniać dwóch funkcji ponieważ regulują to odmienne przepisy i wymogi,  

− odnośnie remontu hydrantów, Urząd  na  bieżąco informuje o tym  problemie   Związek 

Międzygminny „Nidzica w Kazimierzy Wielkiej 

− w związku z nową ustawą śmieciową i dostarczaniem przez mieszkańców popiołu do punktu 

odbioru, zobaczymy jak to będzie przebiegać  i w następstwie szukać rozwiązania tych 

problemów. 

. 

 

Do pkt 18 

Sprawy rożne. 

 

 Pan sołtys wsi Wolica – Owczarek Jan – dotyczy usunięcia mułu i gliny jaki zalega w 

Wolicy na drodze powiatowej. 

 Pan sołtys wsi Marianów Tadeusz Nowak – dotyczy remontu drogi między Sypowem,                              

a Marianowem. 
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 Pan sołtys wsi Zagórze Głowacki Ryszard – podziękował Panu Burmistrzowi i Wysokiej 

Radzie za wykonanie drogi we wsi Zagórze. 

 Pan Przewodniczący Zarządu Mieszkańców Miasta Działoszyce Waldemar Pieron  - co 

będzie z słupami oświetleniowymi przy drodze wojewódzkiej, czy będą one wymieniane w trakcie 

remontu drogi? Pan Przewodniczący zawnioskował również  o częstsze sprzątanie miasta 

Działoszyc przez mieszkańców  aby  robili porządki koło swoich posesji.  

 Pani sołtys wsi Dziewięczyce Ewa Śliwa – odniosła się do drogi dojazdowej do swojej 

posesji i dostarczenie na nią kamienia ponieważ jest ona nie przejezdna. Następny problem to 

bardzo krótki czas świecenia lamp ulicznych tj . 15 minut. 

 Pan  sołtys wsi Ksawerów – Zych Bogdan – Pan sołtys w swojej wypowiedzi odniósł się do 

wykonania remontu  drogi Ksawerów – Opatkowice ponieważ w tej chwili jest ona nie przejezdna. 

 Pan radny Andrzej Kołpak –  złożył na ręce Pana  Przewodniczącego apel mieszkańców 

Działoszyc (który stanowi załącznik Nr 4 do protokołu)., oraz odniósł się do poprawy stanu koryta  

rzeki w Działoszycach. 

 Pan sołtys wsi Lipówka – Andrzej Pisarek – w trakcie koszenia poboczy przez powiat, 

została na posesji prywatnej odkryta studnia, którą zależy zabezpieczyć, 

− na drodze miedzy Dziewięczycami,  a Lipówką miały być usunięte drzewa do dziś tego nikt nie 

zrobił, 

− należy wykonać przejazd na łąki, który został zniszczony przez ostatnie deszcze 

 Pani sołtys wsi Jakubowice – Ewa Kołton – od kiedy będą zbierane śmieci już na zasadach 

przewidzianych nową ustawą tj posegregowane 

 Pan sołtys wsi Podrózie – Jaworski Sławomir – wykoszenie rowów od Podrózia w stronę 

Teodorowa na drodze powiatowej. 

 Pan radny Stanisław Wożniak – przetarg na odbiór śmieci został wygrany przez firmę 

EKOM – czy osoby które nie korzystały z jej usług dostaną z tej firmy kosze. 

 

 Odpowiedzi na pytania udzielił Pan Burmistrz Miasta i Gminy Działoszyce – Zdzisław Leks 

- odnośnie drogi powiatowej  w Wolicy i Dziewięczyc należy wykonać  rowy aby woda przy 

ulewnych deszczach nie zalewała drogi, jeśli chodzi o zamulenia to poinformujemy powiat o tym 

problemie. Jeśli chodzi o drogę do pani sołtys w Dziewięczycach to  deklarowałem, że ta  

droga,jeśli nie w tym roku to do końca 2014  będzie wykonana. 

 W sprawie drogi Marianów – Sypów – Gmina Działoszyce zadeklarowała dofinansowanie 

remontu tej drogi.  

 Natomiast w sprawie wykonania nowego oświetlenia przy drodze wojewódzkiej to 
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zaplanowano tylko takie rozwiązania , które wchodziły w kolizję z drogą. W sprawie porządku i 

sprzątania na terenie miasta Działoszyce to wyślemy pisma do mieszkańców, aby bardziej dbali o 

chodniki przylegające  do ich posesji. 

 W związku z pytaniem Pana sołtysa z Ksawerowa to wszystkie drogi będą na pewno 

zrobione przed żniwami. 

 Odnośnie pytań Pana Kołpaka – to ja mam inna skalę mierzenia problemów z jakimi 

musimy uporać się w Działoszycach. Dla mnie problemem był brak hali sportowej, stadionu, 

ośrodka zdrowia który należało wyremontować. Będą w dalszym ciągu odbywać się prace  

rewitalizacji miasta: wykonanie ulicy Krakowskiej, drogi wojewódzkiej i to dla mnie było istotnymi 

problemami i te problemy rozwiązujemy.  Rozwiążmy  w pierwszej kolejności najpoważniejsze 

problemy, a następnie zajmijmy się kosmetyką. 

 Jeśli chodzi o rzeki to cała Jakubówka od Dzierążni do Nidzicy , cała Sancygniówka za 

most w kierunku Chmielowa  oraz  Nidzica będzie  oczyszczona i do prac już przystąpiono. 

 W zawiązku z pytaniami Pani sołtys Jakubowic i Zagaja Dębiańskiego odnośnie śmieci   to 

są już informacje przygotowane jak segregować śmieci i można je odebrać od pracownika, 

następnie firma ma obowiązek   wyposażyć wszystkich mieszkańców o worki i kosze. 

 Odnośnie pytań Pana Sołtysa z Lipówki to  studnia u Bartosika jest położona na   terenie 

prywatnym, Pan sołtys ze strażakami  mogą ją zabezpieczyć. 

 

Do pkt. 19 

 W związku z wyczerpaniem tematów sesji Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Zygmunt 

Saracki podziękował wszystkim przybyłym i zakończył obrady sesji. 

 

 

 

Protokołowała: 

Agnieszka Iwan 

 


